



## Shediac Lobster Festival Mixed Scrambles

### WHEN:

- **Tuesday, July 4 – 59 and under (maximum 16 men and 16 women)**
- **Wednesday, July 5 – 60 and over (maximum 16 men and 16 women)**

*\*Registration is limited, a waiting list will be created if needed.*

*\*Weather pending, rain dates TBD if needed.*

**WHERE:** Shediac Outdoor Pickleball Courts

**START TIME:** 8 a.m. (registration and warm-up starts at 7:30 each day)

**COST:** \$25 per person (to be paid in advance via e-transfer to [Shediapickleball1@gmail.com](mailto:Shediapickleball1@gmail.com))

**Registration deadline:** Sunday, June 25.

**Contact/Questions:** Debra Downing ([Shediapickleball@gmail.com](mailto:Shediapickleball@gmail.com))

**To register:** <https://forms.gle/cNjACBFUnamF4J1S8>

### Details:

Scramble is open to all members of the Shediac Pickleball Club. Play will be divided into two divisions for each day. Minimum 7 games of play (assuming 32 players for each day). Participants will be assigned their partners by random selection at the beginning of the day. Each round of play will be 10 minutes. Teams will score as many points as possible during each round. The teams with the most points will play off at the end.

Players are asked to bring a chair and snacks.

This event is meant to be a fun and social activity, which will allow us to play with and meet other players from our club.



## Festival du Homard de Shediac – Tournoi mixte méli-mélo

### QUAND :

- Le mardi 4 juillet – 59 ans et moins (maximum 16 hommes et 16 femmes)
- Le mercredi 5 juillet – 60 ans et plus (maximum 16 hommes et 16 femmes)

*\*Les inscriptions sont limitées, une liste d'attente sera créée au besoin.*

*\*Dépendamment de la météo, des dates de pluie seront déterminées si nécessaire.*

**OÙ :** Terrains extérieurs de pickleball de Shediac.

**HEURE DE DÉBUT :** 8h (l'inscription et l'échauffement commencent à 7h30 chaque jour)

**COÛT :** 25 \$ par personne (à payer à l'avance par virement électronique à [Shediapickleball1@gmail.com](mailto:Shediapickleball1@gmail.com))

**Date limite d'inscription :** le dimanche 25 juin

**Contact/Questions :** Debra Downing ([Shediapickleball@gmail.com](mailto:Shediapickleball@gmail.com))

**Pour s'inscrire :** <https://forms.gle/cNjACBFUnamF4J1S8>

### Détails :

Le méli-mélo est ouvert à tous les membres du club de pickleball de Shediac. Le jeu sera divisé en deux divisions pour chaque jour. Minimum 7 parties de jeu (en supposant 32 joueurs pour chaque jour). Les participants se verront attribuer leurs partenaires par tirage au sort en début de journée. Chaque tour de jeu durera 10 minutes. Les équipes marqueront autant de points que possible lors de chaque manche. Les équipes avec le plus de points joueront à la fin.

Les joueurs sont priés d'apporter une chaise et des collations.

Cet événement se veut une activité amusante et sociale, qui nous permettra de jouer et de rencontrer d'autres joueurs de notre club.